
TISZTELT ÚJSZENTIVÁNIAK! 

Hatalmas beruházást előkészítő megbeszélést tartottunk dr. Váczi Borbála jegyzőnővel 

valamint a Rózsa úti gazdasági övezetben tevékenykedő, ott tulajdonjoggal, illetve bérleti 

joggal rendelkező vállalkozói csoporttal. 

A tanácskozáson Kökény Ferenc, az MVM Démász Áramhálózati Kft. Régiós Fejlesztési 

Csoport, Szegedi Üzemeltetési Fejlesztője tájékoztatta a jelenlévőket, hogy áramszolgáltatás 

tekintetében milyen fejlesztési lehetőség van a lokátoros laktanya területén. Elmondta, 

szükséges egy új trafóállomás kiépítése, ami ugyan több 10 millió forintos beruházás, de ez az 

áramszolgáltató költsége. Azt is hozzátette, hogy a jelenlegi villamoshálózat átvizsgálása 

jelenleg is tart. 

Tájékoztattam a jelenlévőket, hogy az önkormányzatnak nagyívű tervei vannak, ugyanis a 

jelenlegi gazdasági övezetet szeretné ipari zónává minősíttetni és az a szándék, hogy ott 

összközműves Ipari Park létesüljön. Első lépésként a cél az áramellátás fejlesztése, majd a 

gázvezeték kiépítése, az ivóvíz ellátás biztosítása és a szennyvízelvezetés megoldása. 

Kérdésként felmerült az elkerülő út megépítése. Elmondtam, hogy a tervek nagyon régen 

elkészültek. Az illetékes szakminisztériummal még a 2007-2014 közötti országgyűlési 

képviselői éveimben elkészítettük az Újszentivánt elkerülő út terveit, ami az egykori vasútvonal 

nyomvonalát követi.  

Hozzátettem, mivel a BYD elektromosautó gyárat épít Szegeden, a térségnek is fel kell 

készülnie arra, hogy fogadja a BYD-t kiszolgáló vállalkozásokat, amelyek a vármegye 

központjától néhány kilométerre keresnek területeket.  

A tanácskozáson részt vett dr. Holczer Róbert ügyvéd is, aki az egykori lokátoros laktanya 

készülő működési és üzemeltetési rendjéről tartott tájékoztatót. A részeletes szabályozást – 

véleményezésre - a területen tulajdonnal vagy bérleti joggal rendelkező minden vállalkozás 

megkap. 
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